



ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធចំពេញអ្នក

The Holy Spirit Fills You

យើងបានរៀនរួចមកហើយថាព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជាព្រះអំណោយទាន។ តើយើងត្រៀមខ្លួនទទួលព្រះអំណោយទាននេះនៅពេលណា? ក្នុងសៀវភៅរបស់លោកតូហ្សឺរ (A. W. Tozer) ចំណងជើង *គន្លឹះនាំទៅរកជីវិតស៊ីជម្រៅ* ផ្តល់ចម្លើយមួយដល់យើង។

ទីមូយ យើងត្រូវតែ “ប្រាកដច្បាស់ថាបទពិសោធន៍នៃការពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ពិតជាអាចកើតមាន” (លោកតូហ្សឺរ ១៩៥៧, ២៦-២៧)។ យើងត្រូវតែជឿជាក់ថាគ្មានអ្វីដែលចម្រើន ឬ មិនធម្មតានោះទេ។ យើងត្រូវតែយល់ថាវាជាកិច្ចការដ៏ត្រឹមត្រូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះអំណោយទានដែលកើតមាន ព្រោះតែព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើដើម្បីសង្គ្រោះយើង។ ប្រសិនបើយើងមាន និងសិក្សាពីអ្វីដែលព្រះគម្ពីរមានព្រះបន្ទូលអំពីការពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ នោះជំនឿរបស់យើងនឹងកាន់តែរឹងមាំឡើង។

ទីពីរ លោកតូហ្សឺរមានប្រសាសន៍ថា យើងត្រូវចង់បានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ “តើអ្នកពិតជាចង់ឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធច្រើនជាព្រះអម្ចាស់នៃជីវិតរបស់អ្នកដែរឬទេ?” (២៨)។ តើអ្នកហ៊ានលះបង់មោទនភាព អំនួត និង ចិត្តអាត្មានិយមដែរឬទេ? តើអ្នកហ៊ានស្តាប់បង្គាប់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែរឬទេ? តើអ្នកចង់ឱ្យព្រះជាម្ចាស់ល្បួងលនិងវាយប្រដៅអ្នកដែរឬទេ?

ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចឆ្លើយ “បាទ/ចាស” ចំពោះសំណួរទាំងនេះទេ ចូរពិនិត្យមើលបំណងចិត្តរបស់អ្នក។ អ្នកអាចគ្រាន់តែចង់បានខ្លាំងខាងអំណាច ឬ ភាពជោគជ័យប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើអ្នកអាចឆ្លើយបាន អ្នកត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ!

គម្រោង

ក. អ្នកដទៃកំពុងតែពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ Others Are Being Filled

ខ. ចូរជឿ និងទទួល Believe and Receive

គ. ការចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ Surrender to the Holy Spirit

គោលដៅ

១. បញ្ជាក់ពីខគម្ពីរដែលពណ៌នាអំពីអ្នកដែលនឹងបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។

២. បង្ហាញពីរបៀបដែលអ្នកអាចទទួលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

៣. ពន្យល់ពីរបៀបចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

ក. អ្នកដទៃកំពុងតែពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ Others Are Being Filled

គោលដៅទី១. បញ្ជាក់ពីខគម្ពីរដែលពណ៌នាអំពីអ្នកដែលនឹងបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។

តើអ្នកដឹងទេថាព្រះជាម្ចាស់ កំពុងចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធរបស់ព្រះអង្គមកលើមនុស្សទាំងអស់នាពេលសព្វថ្ងៃ លើសជាងបុណ្យថ្ងៃទីហាសិបទៅទៀត? ពីមុនការថ្លែងទំនាយរបស់ព្យាករណ៍យ៉ូអែលបានសម្រេចមួយផ្នែក បន្ទាប់មកក៏កាន់តែលេចជាប្រយោជន៍ឡើងៗនាពេលសព្វថ្ងៃនេះ។

“ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា នៅគ្រាចុងក្រោយបង្អស់យើងនឹងយកវិញ្ញាណយើងមកចាក់បង្ហូរលើមនុស្ស លោកផងទាំងពួង។ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់អ្នករាល់គ្នានឹងថ្លែងព្រះបន្ទូលពួកយុវជននិងនិមិត្តយើញការ អស្ចារ្យ ហើយពួកចាស់ទុំរបស់អ្នករាល់គ្នានឹងយល់សុបិននិមិត្ត។ នៅគ្រានោះ យើងពិតជាយកវិញ្ញាណយើង មកចាក់បង្ហូរលើអ្នកបំរើទាំងប្រុសទាំងស្រីរបស់យើង ហើយគេនឹងថ្លែងព្រះបន្ទូល។” (កិច្ចការ ២:១៧-១៨)

នៅចន្លោះឆ្នាំ៣០០ និងឆ្នាំ១៩០០មុនគ.ស មនុស្ស និងក្រុមមួយចំនួនបានបន្តពោរពេញក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ លោកអូកីសស្ទីន ហ្សាវេយ វ៉ែលជិន ហ្ស៊ីនហ្សេនដេស ហ្ស៊ីននី និងអ្នកប្រកាន់និកាយមេតូឌីស និងខ្វេកខីបានមានបទ ពិសោធន៍ជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណ និង ប្រទានភាព។

នៅឆ្នាំ១៩០០ ព្រះជាម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមចាក់បង្ហូរព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអង្គលើកូនរបស់ទ្រង់ជុំវិញពិភពលោក។ ការរីកដុះដាលខាងចលនាពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបានកើនឡើងចាប់ពីថ្ងៃនោះមក។ គ្រិស្តបរិស័ទជាច្រើនពាន់នាក់ក្នុងក្រុមជំនុំផ្សេងៗ គ្នាទាំងអស់ ដូចជានិកាយកាតូលិក លូធើរិន អេពីកូសផល ព្រេសប៊ីសធើរៀន មេតូឌីស និងបាទីស្ទបានពោរពេញជាមួយ

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ មានការស្ទង់មើល មានអ្នកជឿខាងការជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណប្រមាណជាង១១០លាននាក់ក្នុងពិភពលោកនាពេលសព្វថ្ងៃនេះ។

តើនរណាកំពុងតែបានពោរពេញជាមួយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ? អស់អ្នកដែលស្រែកឃ្លានព្រះជាម្ចាស់ទទួលបានការជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ មនុស្សជាច្រើនចេញទៅដោយគ្មានអាហារ ដើម្បីចំណាយពេលកាន់តែច្រើនក្នុងការអធិស្ឋាន។ ភាពស្រែកឃ្លានខាងព្រលឹងសំខាន់ជាងភាពស្រែកឃ្លានខាងរូបកាយ។

“ខ្ញុំស្រែកឃ្លានព្រះជាម្ចាស់ គឺព្រះជាម្ចាស់ដ៏មានព្រះជន្មគង់នៅ” ។ (ទំនុកតម្កើង ៤២:២)

“ព្រះយេស៊ូឈរនៅមុខបណ្តាជន បន្តិព្រះសូរសៀងយ៉ាងខ្លាំងថា៖ «អ្នកណាស្រែកទឹក សុំអញ្ជើញមករកខ្ញុំ ហើយពិសាចុះ។ អ្នកណាជឿលើខ្ញុំ នឹងមានទន្លេបង្ហូរទឹកផ្តល់ជីវិត ចេញពីអ្នកនោះមកដូចមានចែងទុកក្នុងគម្ពីរមកស្រាប់»។ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះសំដៅទៅលើព្រះវិញ្ញាណ ដែលអស់អ្នកជឿលើព្រះអង្គនឹងត្រូវទទួល ដ្បិតពេលនោះ ព្រះជាម្ចាស់ពុំទាន់បានប្រទានព្រះវិញ្ញាណមកទេ ពីព្រោះព្រះយេស៊ូពុំទាន់សំដែងសិរីរុងរឿងនៅឡើយ។” (យ៉ូហាន ៧:៣៧-៣៩)

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធកំពុងតែបំពេញអស់អ្នកដែលចង់ឱ្យព្រះអង្គត្រួតត្រាជីវិតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានថ្វាយគំនិតអារម្មណ៍ ឆន្ទៈ និងរូបកាយដើម្បីឱ្យព្រះជាម្ចាស់អាចប្រើតាមព្រះអង្គសព្វព្រះហឫទ័យ។

លំហាត់អនុវត្ត

១ ចូរទន្ទេញចងចាំកណ្តាគម្ពីរកិច្ចការ ២:១៧។

ចូរទទួលស្វាគមន៍ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ Welcome the Holy Spirit

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ជាមិត្តសម្លាញ់របស់អ្នក សព្វព្រះហឫទ័យចង់យាងមក និងបំពេញអ្នក។ លោកឧត្តមសេនីរីលៀម ប៊ូស (William Booth) ជាអ្នកស្ថាបនិកកងទ័ពសង្គ្រោះ (Salvation Army) បានសរសេរថា៖

មុនពេលយើងលត់ជង្គង់ទទួលពិធីជ្រមុជនៃភ្លើង... ចូរពិនិត្យមើលថាវិញ្ញាណរបស់អ្នកស្របជាមួយនឹងព្រះហឫទ័យ និងគោលបំណងរបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ដែលអ្នកព្យាយាមស្វែងរក។ ចូរពិនិត្យមើលពីបណ្តាញទំនាក់ទំនង ដែលយើងត្រូវបើកចំហចិត្តដើម្បីទទួលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ខ្ញុំបានលឺមនុស្សខ្លះដែលបើកទឹកមិនចេញ។ ពួកគេបើកក្បាលរ៉ូប៊ីណេម្តងហើយម្តងទៀត ប៉ុន្តែ គ្មានទឹកចេញទេ។ មានទឹកច្រើននៅក្នុងអាងស្តុកទឹក បំពង់ទឹក ក្បាលម៉ាស៊ីនទឹក និងប្រព័ន្ធភ្ជាប់គ្នានោះទេ ប៉ុន្តែ គ្មានទឹកចេញមក។ ក្រោយមក

ពួកគេទាញបំពង់ទឹកចេញមក ហើយឃើញសត្វកណ្តុរមួយក្នុងបំពង់ទឹកនោះ។ ការបើកក្បាលរ៉ូប៊ីណេគ្មានប្រយោជន៍នោះទេ ការអធិស្ឋាន ការច្រៀង ឬ ការជឿ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងរក្សាទុកអ្វីមួយ ឬ បដិសេធមិនធ្វើអ្វីមួយ រឿងដែលអ្នកមានអារម្មណ៍ជាប់ទោស ប៉ុន្តែ អ្នកបដិសេធបោះបង់វាចោល គឺដូចអ្វីមួយក្នុងបំពង់ទឹកនោះដែរ ចូរបោះបង់វាចោលទៅ កុំឱ្យវានៅបានឡើយ។ ចូរបំផ្លាញរូបព្រះក្លែងក្លាយ ឧបសគ្គ និងភាពរាំងស្ងះរបស់អ្នកចេញ ដែលអាចបង្កនូវភាពហិនរិទ្ធិសេសសល់កល្យានិច្ច។ ចូរឱ្យមានការទំនាក់ទំនងបើកចំហរវាងអ្នក និងព្រះជាម្ចាស់។ ចូលលះបង់ភាពរាំងស្ងះទាំងនោះចេញ នោះអ្នកនឹងបានពោរពេញ មុនពេលអ្នកក្រោកចេញពីការលត់ជង្គង់ ហើយមនុស្សនៅជុំវិញនឹងដឹងពីអំណាចចេស្តារបស់ព្រះអង្គ ហើយទ្រង់នឹងទទួលគ្រប់ទាំងសិរីរុងរឿង។

លំហាត់អនុវត្តន៍

២ តើព្រះជាម្ចាស់បានបើកសម្តែងអំពីឧបសគ្គរាំងណាមួយ ចំពោះការពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធដែរឬទេ? ប្រសិនបើមាន ចូរសារភាពវាឥឡូវនេះ។ ចូរចាប់ផ្តើមទទួលព្រះអង្គ។

១. ចូរជឿ និង ទទួល Believe and Receive

គោលដៅទី២. បង្ហាញពីរបៀបដែលអ្នកអាចទទួលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

អ្នកបានទទួលការជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ដូចជាអ្នកបានទទួលការសង្គ្រោះតាមរយៈជំនឿដែរ។ អ្នកគ្រាន់តែជឿលើព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងព្រមទទួលព្រះអំណោយទានដែលព្រះអង្គប្រទានដល់អ្នក។ នេះជាព្រះបន្ទូលសន្យាដែលនឹងជួយអ្នកឱ្យជឿ និងព្រមទទួលយក។ ព្រះបន្ទូលសន្យាទាំងនេះសម្រាប់អ្នក។ ចូរទន្ទេញខគម្ពីរនោះ ហើយនិយាយវាម្តងហើយម្តងទៀតទៅកាន់ខ្លួនឯង។ នៅពេលអ្នកស្គាល់សេចក្តីពិតនៃព្រះបន្ទូលសន្យា វានឹងងាយស្រួលទទួលព្រះអំណោយទានរបស់ព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់អ្នក។

“ចូរសូម នោះព្រះជាម្ចាស់នឹងប្រទានអោយ ចូរស្វែងរកគង់តែនឹងឃើញ ចូរគោរពទ្វារ នោះព្រះអង្គនឹងបើកអោយអ្នករាល់គ្នាជាពុំខាន...ក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា បើកូនសុំត្រឹមនិដែលមានឪពុកណាយកពស់អសិរពិសអោយវាទេ បើកូនសុំពងមាន់ ក៏មិនដែលមានឪពុកណាយកខ្សាជីវីអោយវាដែរ។ សូម្បីតែអ្នករាល់គ្នាដែលជាមនុស្សអាក្រក់ ក៏ចេះអោយរបស់ល្អៗទៅកូន ចុះចំណង់បើព្រះបិតាដែលគង់នៅស្ថានបរមសុខ តើព្រះអង្គនឹងប្រទានព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ អោយអស់អ្នក ដែលទូលសូមពីព្រះអង្គយ៉ាងណាទៅទៀត។”

(លូកា ១១:៩, ១១-១៣)

ចូរជឿព្រះជាម្ចាស់។ ចូរកុំភ័យខ្លាចនឹងទូលសូម។ ចូរកុំភ័យខ្លាច នៅពេលប្រទានភាពរបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ សណ្ឋិតលើអ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់ស្រឡាញ់អ្នក។ អ្នកជាកូនរបស់ព្រះអង្គ។ ព្រះអង្គនឹងមិនប្រទានអ្វីដែលអាក្រក់ នៅពេល អ្នកទូលសូមព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធឡើយ!

“សូមបងប្អូនកែប្រែចិត្តគំនិត ហើយម្នាក់ៗត្រូវទទួលពិធីជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទទៅ ដើម្បីព្រះ ជាម្ចាស់លើកលែងទោសបងប្អូនអោយរួចពីបាប ហើយបងប្អូននឹងទទួលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ដែលជា អំណោយទានរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដ្បិតព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលសន្យានេះចំពោះបងប្អូនទាំងអស់គ្នា ចំពោះកូន ចៅរបស់បងប្អូន និង ចំពោះអស់អ្នកដែលនៅឆ្ងាយៗទាំងប៉ុន្មានដែរ តាមតែព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់យើង ត្រាស់ហៅ។” (កិច្ចការ ២:៣៨-៣៩)

“យើងខ្ញុំជាសាក្សីអំពីហេតុការណ៍ទាំងនេះ ហើយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រទានដល់អស់អ្នក ស្តាប់បង្គាប់ព្រះអង្គ ទ្រង់ក៏ជាសាក្សីដែរ។” (កិច្ចការ ៥:៣២)

ដើម្បីទទួលអំណោយទានមួយ អ្នកគ្រាន់តែជឿថាវាជារបស់អ្នក ចូរអរគុណដល់អ្នកផ្តល់ឱ្យ និងទទួលយក អំណោយនោះ។ អ្នករក្សាអំណោយទាននោះទុក ហើយអំណោយទាននោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក។ ក៏ដូចគ្នាដែរ អ្នកជឿ ព្រះបន្ទូលសន្យាព្រះជាម្ចាស់។ ចូរទទួលយកអំណោយទានដែលទ្រង់បានប្រទានមកឱ្យ។ ចូរអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ហើយព្រមទទួលយកវាជារបស់អ្នក។ អ្នកជឿថាព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបានយាងមកបំពេញអ្នក។ អ្នកថ្វាយឆន្ទៈ បំណងចិត្ត និងមហិច្ឆតារបស់អ្នកលើព្រះអង្គ ព្រមទាំងអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអង្គធ្វើជាម្ចាស់ទីមួយក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ នៅពេលអ្នកធ្វើដូច្នោះ ព្រះអង្គនឹងបំពេញអ្នក ហើយអ្នកនឹងដឹងពីអំណោយទាននោះ។

“តើបងប្អូនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណមកពីបានប្រព្រឹត្តតាមក្រឹត្យវិន័យ ឬ មកពីជឿដំណឹងល្អដែលបងប្អូនបាន ស្តាប់?...ហេតុការណ៍នេះកើតមានដូច្នោះ ដើម្បីអោយព្រះពរដែលលោកអប្រាហាំទទួល បានហូរទៅដល់ សាសន៍ដទៃ តាមរយៈព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូដែរ ហើយអោយយើងទទួលព្រះវិញ្ញាណដែលព្រះជាម្ចាស់បានសន្យា ប្រទានមក ដោយយើងមានជំនឿ។” (កាឡាទី ៣:២, ១៤)

លំហាត់អនុវត្ត

៣ ចូរចងចាំខគម្ពីរ កិច្ចការ ២:៣៨-៣៩ កិច្ចការ ៥:៣២ លូកា ១១:៩, ១១-១៣។

គ. ការចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ Surrender to the Holy Spirit

គោលដៅទី៣. ពន្យល់ពីរបៀបចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

អ្នកចង់ឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបំពេញអ្នក ដើម្បីឱ្យព្រះអង្គអាចដឹកនាំអ្នក អធិស្ឋានតាមរយៈអ្នក ប្រទានពាក្យដែលត្រូវនិយាយ នៅពេលអ្នកធ្វើបន្ទាល់ ហើយប្រទានជំនឿឱ្យអ្នកជឿលើអំណាចចេស្ដានៃធ្វើការអស្ចារ្យរបស់ព្រះអង្គ។ ការជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ គឺជាការចាប់ផ្ដើមនៃជីវិតប្រភេទនេះ។ អ្នកជួបប្រទះនឹងបទពិសោធន៍ខ្លះក្នុងការជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ វាដូចនឹងទ្វារដែលអ្នកចូលក្នុងជីវិតដែលពោរពេញ និងដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណ។ នៅពេលអ្នកចូលតាមទ្វារនោះ អ្នកថ្វាយគំនិត អារម្មណ៍ ឆន្ទៈ និងរូបកាយទាំងស្រុងដល់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

អស់អ្នកដែលអធិស្ឋានទូលសូមឱ្យបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណច្រើនតែលើកដែររបស់ពួកគេជាសញ្ញានៃការចុះចូល និងអញ្ជើញឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធត្រួតត្រា។ អ្នកខ្លះទទួលបាន ខណៈពេលច្រៀងចម្រៀងនៃការចុះចូល។

លំហាត់អនុវត្ត

៤ ចូររៀបរាប់កិច្ចការបួនយ៉ាងដែលអ្នកត្រូវតែចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ ដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអង្គដឹកនាំក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។

.....
.....
.....
.....

ចុះចូលនឹងគំនិតរបស់អ្នក Surrender Your Mind

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធយាងមកដើម្បីឱ្យព្រះអង្គអាចជួយអ្នកអធិស្ឋាន និងធ្វើបន្ទាល់។ ហេតុដូច្នេះ អ្នកអាចចង់ឱ្យព្រះអង្គទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់អ្នកអំពីកិច្ចការណាមួយដើម្បីអធិស្ឋាន ឬ អរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់។ ចូរស្តាប់បង្គាប់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ នៅពេលអ្នកស្តាប់បង្គាប់ព្រះអង្គនឹងអធិស្ឋាន តាមរយៈអ្នកជាភាសាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក ឬ ភាសាដែលព្រះអង្គសព្វព្រះហឫទ័យ។

ចុះចូលនឹងអារម្មណ៍របស់អ្នក Surrender Your Emotions

លក្ខណៈខាងអារម្មណ៍របស់អ្នកជាផ្នែកមួយនៃជីវិតរបស់អ្នក។ ចូរថ្វាយអារម្មណ៍នោះទៅដល់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ចង់យំ នៅពេលអ្នកកំពុងអធិស្ឋាន កុំព្យាយាមទប់ទឹកភ្នែក។ ចូរអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ

បំបែករាល់ភាពរឹងមាំនេះ ការធ្វើអ្វីតាមអំពើចិត្ត អំណាច ភាពសង្ស័យ និងប្រឆាំងនឹងព្រះជាម្ចាស់ ដែលព្រះវិញ្ញាណទត ឃើញមានក្នុងជីវិតអ្នក។ ចូរអនុញ្ញាតព្រះវិញ្ញាណបណ្តាលចិត្តអ្នកឱ្យដឹងគំនិតទាំងនោះ បន្ទុកអ្នក និងកែច្នៃអ្នកតាម បំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ។ ចូរយំសម្រាប់មិត្តសម្លាញ់ និងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកដែលរង់ក្នុងអំពើបាប ឬ សម្រាប់មនុស្សរាប់លាននាក់ដែលមិនធ្លាប់ឮដំណឹងល្អ។ នេះជាកិច្ចការរបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នកសម្រាប់ការ សង្គ្រោះជីវិតមនុស្ស។

នៅពេលព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធចាក់បំពេញអ្នក ព្រះអង្គអាចប្រទានអ្នកនូវសេចក្តីស្រឡាញ់ ដែលអ្នកនឹងថ្វាយបង្គំ ព្រះជាម្ចាស់ និងសរសើរតម្កើងព្រះអង្គចេញពីវិញ្ញាណអ្នកទាំងស្រុង។ អ្នកអាចសប្បាយរីករាយខ្លាំង រហូតទាល់តែអ្នកមាន អារម្មណ៍ដូចអស់សំណើចព្រោះតែអំណរ។ ចូរបន្តទៅមុខទៀត និងសម្តែងពីសេចក្តីស្រឡាញ់ និងអំណរនេះចេញពី ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

“បងប្អូនមិនដែលបានឃើញព្រះអង្គទេ តែបងប្អូនស្រឡាញ់ព្រះអង្គ ទោះបីបងប្អូននៅតែពុំទាន់ឃើញព្រះ អង្គក្តី ក៏បងប្អូនជឿលើព្រះអង្គ ហើយមានអំណរសប្បាយដ៏រុងរឿងរកថ្លែងពុំបាន”។ (១ពេត្រុស ១:៨)

“ដ្បិតព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ មិនមែនអាស្រ័យនៅលើការស៊ើកនោះទេ គឺអាស្រ័យនៅលើសេចក្តីសុចរិត សេចក្តីសុខសាន្ត និងអំណរដែលមកពីព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ”។ (រ៉ូម ១៤:១៧)

ប៉ុន្តែ ចូរចងចាំថាព្រះពររបស់ព្រះជាម្ចាស់សណ្ឋិតលើមនុស្សផ្សេងៗគ្នា និងតាមរបៀបខុសគ្នាៗផងដែរ។ មនុស្សខ្លះ មិនមានអារម្មណ៍អស្ចារ្យណាមួយទេ នៅពេលពួកគេបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ហេតុដូច្នេះ កុំបារម្ភអ្វីឡើយ ឬ ព្យាយាមបង្ខំខ្លួនឈានទៅរកលក្ខណៈខាងអារម្មណ៍បែបនោះឡើយ។ លោកបូ អឺរ (Benjamin A. Bauer) មាន ប្រសាសន៍ថា:

គេមិនអាចវាស់បានយ៉ាងពិតប្រាកដនោះទេតាមរយៈទំហំនៃអារម្មណ៍ ដែលមាន នៅពេលព្រះវិញ្ញាណដ៏ វិសុទ្ធគង់សណ្ឋិតលើអ្នក ប៉ុន្តែ តាមរយៈជំនឿដែលស្ថិតនៅក្នុងអ្នក។ អំណាចរបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធអាច កំពុងធ្វើការតាមរយៈអ្នកយ៉ាងអស្ចារ្យ ដោយគ្មានការបង្កើតអារម្មណ៍ណាមួយក្នុងជីវិតរូបកាយរបស់អ្នក ។ ប៉ុន្តែ បុរស ឬ ស្ត្រីដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណតែងតែពោរពេញដោយជំនឿ និងសេចក្តីស្រឡាញ់។

ចុះចូលទាំងឆន្ទៈរបស់អ្នក Surrender Your Will

អ្នកបានយាងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធគង់នៅខាងក្នុងដើម្បីដឹកនាំជីវិតរបស់អ្នកទាំងស្រុង។ កុំប្រកែកតវ៉ាជាមួយព្រះអង្គ អំពីរបៀបដែលព្រះអង្គនឹងដឹកនាំជីវិតអ្នក ហើយកុំទុច្ចរិតបានបទពិសោធន៍ដូចនឹងម្នាក់ផ្សេងទៀតមានដែរ។ ចូរទទួល យកអ្វីដែលព្រះអង្គមានសម្រាប់អ្នក។ អ្នកខ្លះប្រឆាំងនឹងអំណាចចេស្តារបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រោះពួកគេភ័យខ្លាចថាវាធ្វើឱ្យ

ពួកគេមើលទៅដូចជាមនុស្សល្ងង់ខ្លៅ ។ ប្រសិនបើមនុស្សពិតជាវិះគន់អ្នកមែន? ពួកគេក៏បានហៅព្រះយេស៊ូ និងលោក ប៉ូលជាមនុស្សឆ្លុត និងបាននិយាយថាអ្នកជឿដែលបានពោធិ៍ដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនៅបុណ្យថ្ងៃទីហាសិបស្រវឹង ស្រា។ ចូរចោះបង់ចោលអំពើធ្វើអ្វីតាមចិត្តរបស់ខ្លួន និងអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអង្គដឹកនាំផ្លូវរបស់អ្នក។

ចុះចូលទាំងរូបកាយរបស់អ្នក Surrender Your Body

ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធនឹងចាក់បំពេញរូបកាយ គំនិត និងអារម្មណ៍របស់អ្នក។ អ្នកបានអធិស្ឋានសម្រាប់អំណាចរបស់ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ព្រះអង្គអាចឱ្យអ្នកដឹងពីព្រះចេស្ដានោះ ដើម្បីឱ្យអ្នកនឹងដឹងថាវាជាការពិត។

មនុស្សមានការឆ្លើយតបខាងរូបរាងកាយ តាមរបៀបខុសគ្នាៗចំពោះអំណាចចេស្ដារបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធដូច នឹងជំនាន់ព្រះគម្ពីរដែរ។ លោកម៉ូសេញាប់ញ្ជើយ៉ាងខ្លាំង។ លោកដានីយ៉ែលបានដួលចុះ ដូចជាមនុស្សស្លាប់។ ស្តេចដារីឌ រ៉ាដោយអំណរសប្បាយនៅខាងមុខហិបសម្ពន្ធមេត្រី។ បុរសពិការដឹងបានលោតឡើងយ៉ាងអរសប្បាយ ក្រោយពេល ព្រះអង្គប្រោសឱ្យគាត់បានជា។ នៅបុណ្យថ្ងៃទីហាសិប ក្រុមអ្នកជឿដែលបានជួបជុំគ្នាបាននិយាយជាភាសាទៅតាមដែល ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធបានត្រួតត្រាអណ្តាតរបស់ពួកគេ និងប្រទានពាក្យដែលពួកគេត្រូវនិយាយ។

ព្រះគម្ពីរមានចែងថា អណ្តាតជាសរីរាង្គមួយពិបាកត្រួតត្រាជាងសរីរាង្គដទៃផ្សេងទៀត។ យើងគាប់នឹងនិយាយអ្វី ដែលយើងមិនគួរ និងយឺតនឹងនិយាយអ្វីដែលយើងគួរនិយាយ។ ហេតុដូច្នេះយើងថ្វាយអណ្តាតរបស់យើងដល់ព្រះវិញ្ញាណ ដ៏វិសុទ្ធ និងទូលសូមព្រះជាម្ចាស់ជួយអ្នកប្រើអណ្តាតនោះសម្រាប់សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

មនុស្សទទួលកិច្ចការពីព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ តាមរបៀបមួយចំនួន។ អ្នកខ្លះស្រាប់តែចេះនិយាយភាសាមួយផ្សេង ទៀតយ៉ាងស្អាតជំនាញដោយគ្មានបញ្ហា គ្មានភាពអាក្រក់រអូល ឬ គ្មានភាពសង្ស័យ។ ពួកគេគ្រាន់តែថ្វាយសម្តែងរបស់ពួក គេដល់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

អ្នកខ្លះទៀតថ្វាយបន្តិចម្តងៗដល់អំណាចរបស់ព្រះវិញ្ញាណ។ អ្នកខ្លះនិយាយមិនច្បាស់ និងពិបាកបន្តនិយាយ យ៉ាងច្បាស់លាស់ជាភាសាផ្ទាល់របស់ខ្លួន។ អ្នកខ្លះដូចជាកូនក្មេងដែលរៀននិយាយ នៅពេលពួកគេនិយាយឡើងវិញម្តង ហើយម្តងទៀតអំពីពាក្យមួយ ឬ ពីដែលព្រះវិញ្ញាណប្រទានដល់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលពួកគេរៀនចុះចូលនឹងព្រះវិញ្ញាណ រាល់ពេលពួកគេអធិស្ឋាន ព្រះអង្គត្រួតត្រាអណ្តាតរបស់ពួកគេ និងនិយាយយ៉ាងស្អាតជំនាញតាមរយៈពួកគេ។

អ្នកខ្លះទៀតទទួលចំណាប់អារម្មណ៍ខ្លាំងពីព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធដើម្បីនិយាយពាក្យណាមួយដែលពួកគេមិនយល់។ តាមរយៈជំនឿ ពួកគេទទួលយកការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណ និងថ្លែងពាក្យសំដីនោះ។ នៅពេលពួកគេទទួលយកការដឹកនាំ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធជំរុញបុគ្គលនោះនិយាយភាសាមួយផ្សេងទៀត ជាពាក្យសំដីដែលលែងឆ្លងកាត់តាមគំនិតរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែ តាមរយៈអំណាចចេស្ដាផ្ទាល់ប្រកបដោយការអស្ចារ្យ។

នេះជាសេចក្តីសង្ខេបនៃបទពិសោធន៍របស់លោករ៉ូប៊ឺត ខាន់នីងហេម (Robert W. Cunningham) នៅពេលគាត់ជា
បេសកជននិកាយព្រលសប៊ីសធីរៀនក្នុងប្រទេសឥណ្ឌា៖

ខ្ញុំកំពុងសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ និងនិយាយថា៖ “សូមថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះជាម្ចាស់”។ រំពេចនោះ...
ព្រះអង្គដូចជាមានព្រះបន្ទូលថា៖ “អ្នកមិនបានសរសើរតម្កើងដល់យើង និងអធិស្ឋានសូមសិរីរុងរឿងរបស់
យើងទេ ពីព្រោះអ្នកខ្វល់ខ្វាយនឹងសិរីរុងរឿងរបស់យើង ប៉ុន្តែ ព្រោះតែអ្នកចង់បានពិធីជ្រមុជរបស់យើង
ប៉ុណ្ណោះ”។...ខ្ញុំបានត្រឡប់ទៅប្រជុំគ្នាវិញ...និងចាប់ផ្តើមអធិស្ឋានភ្លាមៗដូចដែលព្រះអង្គបានបង្រៀន
ខ្ញុំ...“សូមឱ្យព្រះនាមព្រះជាម្ចាស់បានតម្កើងឡើង និងថ្វាយសិរីរុង រឿងនៅទីនេះ ក្នុងការប្រជុំគ្នានេះ ក្នុងកូន
របស់ព្រះអង្គម្នាក់ៗ និងក្នុងទូលបង្គំ”។

នៅពេលខ្ញុំបានអធិស្ឋានដោយចេញពីចិត្តទៀងត្រង់ វិញ្ញាណប្រកបដោយអំណាចចេស្ដានៃទុក្ខសោកបាន
មកសណ្ឋិតលើខ្ញុំ...ខ្ញុំបានដឹងថាមិនមែនជាវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ ចិត្តខ្ញុំស្រែកយំចេញមកក្រៅ ព្រោះព្រះជាម្ចាស់
មិនបានទទួលសេចក្តីស្រឡាញ់ និងថ្វាយសិរីរុងរឿង នៅពេលដែលព្រះអង្គសាកសមទទួល។

បន្ទាប់ពីវិញ្ញាណនៃការប្រថុណ្ណរួចមក បំណងចិត្តឆេះឆួលចង់បានសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ អំណរ និង
សេរីភាពដ៏អស្ចារ្យក្រៃលែងបានកើតឡើង។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូចជាខ្ញុំនៅក្នុងដួងចិត្តនៃសេចក្តីស្រឡាញ់
របស់ព្រះជាម្ចាស់ និងរួចផុតពីដែលបានចងខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានសើចដោយអំណរសប្បាយ គឺបានសើដាក់ភាព
សង្ស័យ និងការភ័យខ្លាចរបស់ខ្ញុំ សើចដាក់សត្រូវនៃព្រលឹងរបស់ខ្ញុំ និងសើចដោយអំណរនៃជ័យជំនះលើ
គ្រប់ទាំងការខ្វល់ខ្វាយដែលបានវាយប្រហារខ្ញុំ។

ជាយូរមកហើយ ព្រះវិញ្ញាណបានបង្រៀនខ្ញុំឱ្យសរសើរតម្កើងព្រះអង្គ សម្រាប់ភាពវិសុទ្ធ យុត្តិធម៌ សេចក្តី
សុចរិត និងភាពសប្បុរសរបស់របស់ព្រះអង្គ។ បន្ទាប់មក ព្រះអង្គបានបង្រៀនខ្ញុំពីបំណងចិត្តដែលចង់ឱ្យព្រះ
រាជ្យរបស់ព្រះអង្គយាងមក។ ប្រសិនបើយើងបានគ្រាន់តែដឹងពីការដែលព្រះវិញ្ញាណចង់ឱ្យព្រះគ្រិស្តគ្រង
រាជ្យជាស្ដេច។

មេរៀនបន្ទាប់ទៀត ដែលព្រះអង្គបានបង្រៀនខ្ញុំជាការចង់ឱ្យបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះបានសម្រេចនៅ
លើផែនដី ដូចជាស្ថានបរមសុខដែរ។ ព្រះអង្គបានចាប់ផ្តើមដោះស្រាយជាមួយខ្ញុំផ្ទាល់ខ្លួន។ ព្រះអង្គបាន
បើកសម្តែងដល់ខ្ញុំថាព្រះអង្គបានបង្កើតគ្រប់សរីរាង្គទាំងអស់ និងរូបកាយទាំងមូលរបស់ខ្ញុំសម្រាប់សិរី
រុងរឿងរបស់ព្រះអង្គ។

ខណៈពេលអំណាចចេស្ដាដ៏អស្ចារ្យបានសណ្ឋិតលើរូបកាយរបស់ខ្ញុំ...អំណាចចេស្ដាដែលប្រកប ដោយ
បញ្ញាញាណ...អំណាចចេស្ដាដែលគ្មានដែនកំណត់ ប៉ុន្តែ ត្រូវបញ្ឈប់ក្នុងឆន្ទៈរបស់ខ្ញុំ ដោយ សារបដិសេធ

សម្រេចតាមបំណងនៃអំណាចចេស្តានោះ លើកលែងតែឆន្ទៈរបស់ខ្ញុំសហការជាមួយព្រះអង្គ។ បន្ទាប់មក ព្រះអង្គបានសម្តែងឱ្យខ្ញុំដឹងច្បាស់ថាព្រះអង្គចង់ឱ្យខ្ញុំប្រើប្រាស់ពាក្យសំដីរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ ព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះអង្គចង់ឱ្យខ្ញុំថ្វាយជីវិតរបស់ខ្ញុំដើម្បីថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះគ្រីស្ទជាកូនចៀមរបស់ព្រះជា ម្ចាស់ ដែលដកអំពើបាបនៃលោកិយនេះចេញ...ជាព្រះប្រោសឱ្យជា...ជាព្រះដែលជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណ និង ភ្លើង...ជាស្តេចដែលនឹងយាងមក។

ក្រោយមកទៀត ព្រះអង្គបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំដឹងថាព្រះអង្គចង់បានអណ្តាតរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីនិយាយតាមរយៈ អណ្តាតនោះ នៅពេលព្រះអង្គប្រទានពាក្យសំដី។ នៅពេលខ្ញុំបានថ្វាយអណ្តាតរបស់ខ្ញុំដល់ព្រះអង្គ ទ្រង់ បានមានព្រះបន្ទូលតាមរយៈខ្ញុំថាភាសាមួយដែលខ្ញុំមិនដឹង ឬ យល់។ ហេតុអ្វី? ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបាន។ ខ្ញុំគ្រាន់តែដឹងថាព្រះអង្គបានប្រើអណ្តាតរបស់ខ្ញុំដើម្បីថ្លែងពីការអាចកំបាំងថ្វាយទៅព្រះជាម្ចាស់។ វាត្រឹមត្រូវ ណាស់ ដែលព្រះអង្គគួរតែបោះត្រាលើការចាក់បង្ហូរ និងការបំពេញក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអង្គតាមរយៈការប្រើអ ណ្តាតថ្វាយបង្គំព្រះជាម្ចាស់ ស្របតាមដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពាក្យសំដីជាភាសាដែលខ្ញុំមិនអាចថ្លែង ដោយការអធិស្ឋានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។

ព្រះជាម្ចាស់ដែលមិនបានបង្កើតស្លឹកឈើពីដុំថ្មគ្នាបេះបិតនោះទេ តែទ្រង់នឹងឱ្យអ្នកបានពោរពេញដោយ ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ តាមរបៀបដែលព្រះអង្គសព្វព្រះហឫទ័យ។ អ្នកខ្លះបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធភ្លាមៗ ក្រោយពេលកែប្រែចិត្តជឿព្រះយេស៊ូ។ អ្នកខ្លះទៀតអធិស្ឋានយ៉ាងយូរ មុនពេលទទួលបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ អ្នកខ្លះ កំពុងលត់ជង្គង់នៅកន្លែងអសនៈ នៅពេលពួកគេជ្រមុជក្នុងព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ អ្នកខ្លះទៀតកំពុងអង្គុយ ឬ ឈរ។ អ្នកខ្លះនៅក្នុងក្រុមអធិស្ឋាន ឬ ក្នុងផ្ទះ។ អ្នកខ្លះទៀតកំពុងច្រៀង អានព្រះគម្ពីរ ចេញទៅធ្វើការ នៅពេលភ្លាមៗនោះសេចក្តី ស្រឡាញ់ដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ព្រះជាម្ចាស់លេចឡើងក្នុងពួកគេ ហើយពួកគេក៏ចាប់ផ្តើមសរសើរតម្កើងព្រះអង្គ និងបានពោរ ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។

លំហាត់អនុវត្ត

៥ អ្នកបានសិក្សាគំរូ និងខព្រះគម្ពីរមួយចំនួនអំពីការពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ។ ផ្អែកលើគំរូ និងខព្រះគម្ពីរទាំង នេះ តើគេអាចនិយាយយ៉ាងដូចម្តេចអំពីរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ឱ្យមនុស្សបានពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។

- ក) គ្រប់គ្នាទាំងអស់បានពោរពេញតាមរបៀបដូចគ្នា។
- ខ) ព្រះជាម្ចាស់ឱ្យមនុស្សម្នាក់ៗបានពោរពេញតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ។
- គ) គេត្រូវធ្វើតាមទំនៀមទម្លាប់ ឬ វិធីសាស្ត្រណាមួយ។

៦ តើអ្នកបានឃើញ ឬ ជួបកិច្ចការរបស់ព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធតាមរបៀបបួនយ៉ាងដែលអ្នកបានសិក្សាដែរឬទេ? ប្រសិនបើ ធ្លាប់ ចូរសរសេរការពណ៌នាខ្លីក្នុងចន្លោះខាងក្រោម។

- ក) គំនិត
- ខ) អារម្មណ៍
- គ) ឆន្ទៈ
- ឃ) រូបកាយ

ប្រហែលព្រះជាម្ចាស់ធ្លាប់បានបំពេញអ្នក ប៉ុន្តែ អ្នកមិនបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដូចជាពេលនេះដែលអ្នកចង់ បានទេ។ ចូរធ្វើតាមអ្វីដែលគ្រីស្ទបរិសុទ្ធដំបូងបានធ្វើ គឺអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអង្គបានបំពេញអ្នកម្តងទៀតយ៉ាងហូរហៀរ។ ចូរបន្ត អោយបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។

ដូចអ្នកឃើញពីរបៀបដែលអ្នកដទៃទៀតបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏វិសុទ្ធ អ្នកដឹងថាព្រះជាម្ចាស់មិនរើស មុខនរណាឡើយ។ អ្វីដែលព្រះអង្គកំពុងធ្វើសម្រាប់អ្នកដទៃ ព្រះអង្គនឹងធ្វើសម្រាប់អ្នកដែរ។ រយៈពេលដែលអ្នកបានកែប្រែ ចិត្តជឿព្រះអង្គ កន្លែងដែលអ្នកនៅ និងអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើមិនសំខាន់នោះទេ។ អ្វីដែលសំខាន់នោះគឺជាចិត្តរបស់អ្នក ភាព ស្រេកឃ្លានរបស់អ្នកចំពោះព្រះជាម្ចាស់ ភាពស្ម័គ្រចិត្តរបស់អ្នកក្នុងការស្តាប់បង្គាប់ព្រះអង្គ និងជំនឿរបស់អ្នកដែលព្រះអង្គ នឹងរក្សាព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ទ្រង់។ ចូរចុះចូលជាមួយព្រះអង្គ និងអនុញ្ញាតឱ្យព្រះអង្គបានបំពេញអ្នកនៅចំកន្លែងដែល អ្នកនៅ។

សូមទទួលការលើកទឹកចិត្តដោយពាក្យសម្តីរបស់លោកប៉ូលដែលធ្វើទៅក្រុមជំនុំកូឡូស៖

“យើងចេះតែអធិស្ឋាន និងទូលអង្វរព្រះជាម្ចាស់អោយបងប្អូន ឥតឈប់ឈរឡើយ ដើម្បីអោយបងប្អូន ស្គាល់ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គយ៉ាងច្បាស់ ដោយមានគ្រប់ប្រាជ្ញា និងតម្រិះដែលមកពីព្រះវិញ្ញាណ។ សូម អោយបងប្អូនរស់នៅបានសមរម្យនឹងព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីអោយបានគាប់ព្រះហឫទ័យព្រះអង្គក្នុងគ្រប់វិស័យ ទាំងអស់។ ដូច្នេះ បងប្អូននឹងបង្កើតផលផ្លែក្នុងគ្រប់អំពើល្អដែលបងប្អូនធ្វើ ហើយបងប្អូននឹងស្គាល់ព្រះជា ម្ចាស់កាន់តែច្បាស់ឡើងៗ។ សូមអោយបងប្អូនមានកម្លាំងមាំមួនគ្រប់ចំពូក ដោយព្រះចេស្ដាដ៏រុងរឿងរបស់ ព្រះអង្គ ដើម្បីអោយបងប្អូនអាចស្មោះត្រង់នឹងអ្វីៗទាំងអស់ និងចេះអត់ធ្មត់ទៀតផង។” (កូឡូស ១:៩-១១)

លំហាត់អនុវត្ត

៧ ចូរចាប់ផ្តើមអធិស្ឋានឥឡូវនេះ។ ចូរដកស្រង់ព្រះបន្ទូលសន្យាដែលអ្នកបានទន្ទេញចងចាំ។ ចូរអរគុណព្រះជាម្ចាស់ ចំពោះព្រះបន្ទូលសន្យា និងការចាត់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះអង្គ។ សូមយាងព្រះវិញ្ញាណមកគង់ក្នុងអ្នក និងចុះចូលចំពោះ ព្រះអង្គ។

សូមអរសាទរ

អ្នកបានបញ្ចប់មុខវិជ្ជានេះហើយ។ យើងសង្ឃឹមថា មុខវិជ្ជានេះមានប្រយោជន៍សម្រាប់អ្នក! សូមកុំភ្លេចបំពេញការវាយតម្លៃតាមជំពូកទីពីរ ហើយប្រគល់ក្រដាសចម្លើយទៅកាន់គ្រូបង្រៀនរបស់អ្នក។

សូមផ្ទៀងផ្ទើរយល់អ្នក

- ៦ ការពណ៌នារបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានចុះចូលជាមួយព្រះវិញ្ញាណក្នុងផ្នែកណាមួយនេះទេ សូមចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះ!
- ៤ គំនិត អារម្មណ៍ ឆន្ទៈ និងរូបកាយ។
- ៥ ខ) ព្រះជាម្ចាស់ឱ្យមនុស្សម្នាក់ៗបានពេញតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ។